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	إقرار مستلم الذهب والألماس المسجل

	
In accordance with Cabinet Decision No. (25) of 2018 On the Mechanism of Applying VAT on Gold and Diamonds between Registrants in the State, I, MAXIM ARTSINOVICH, being Manager, hereby declare on behalf of MAXIMILIAN PALACE JEWELLERY L.L.C that:

	
بموجب قرار مجلس الوزراء رقم (25) لسنة 2018 في شأن آلية تطبيق ضريبة القيمة المضافة على الذهب والألماس بين المسجلين في الدولة، أقر أنا ماكسيم ارتسينوفيش ، بصفتي مدير ، ونيابة عن ماكسيميليان بالاس للمجوهرات ش.ذ.م.م بما يأتي:

	· MAXIMILIAN PALACE JEWELLERY L.L.C acquires the products from ZIAD SALMAN FZE for the purpose of resale or to use the products to produce or manufacture gold, diamonds, or other products where gold or diamonds are the principal component.
	
· أن ماكسيميليان بالاس للمجوهرات ش.ذ.م.م يحصل/تحصل على المنتجات من زياد سلمان م.م.ح بهدف إعادة بيعها أو استخدامها لإنتاج أو تصنيع الذهب أو الألماس أو أية منتجات مكونها الأساسي من الذهب أو الألماس. 

	· MAXIMILIAN PALACE JEWELLERY L.L.C is registered for VAT at the date of supply, in accordance with Federal Decree-Law No. (8) of 2017.
	· أن ماكسيميليان بالاس للمجوهرات ش.ذ.م.م مسجل لضريبة القيمة المضافة بتاريخ التوريد، وفقاً لأحكام المرسوم بقانون اتحادي رقم (8) لسنة 2017 في شأن ضريبة القيمة المضافة.

	· MAXIMILIAN PALACE JEWELLERY L.L.C tax registration number is 100325368700003.
	· أن رقم التسجيل الضريبي لـ ماكسيميليان بالاس للمجوهرات ش.ذ.م.م هو 100325368700003.

	· MAXIMILIAN PALACE JEWELLERY L.L.C shall calculate the tax on the value of the goods supplied.
	· أن ماكسيميليان بالاس للمجوهرات ش.ذ.م.م سيقوم باحتساب الضريبة على قيمة السلع المورده له.

	
I, MAXIM ARTSINOVICH, declare that the information provided in this declaration is true.
	
أقر أنا ماكسيم ارتسينوفيش أن جميع البيانات المدرجة في هذا الإقرار صحيحة.

	
	

	To be signed by the authorised signatory:

	يُوقع من قبل المخول بالتوقيع:


	Name of the authorised signatory: 
	
………………………………………………….................
	اسم المخول بالتوقيع: 

	Name and stamp of the registrant recipient:  
	
………………………………………………….................
	اسم وختم المستلم المسجل:         

	Date: 
	
………………………………………………….................
	التاريخ: 

	Signature:
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